
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 1. prosince 2020 

(Microsoft Teams) 
 

 

Přítomni:   doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, Dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, prof. 

Jeníček, doc. Macák, doc. Kubal, Dr. Vejmělková, Ing. Šritrová, Ing. Brůhová 

(personální odd.), Šárka Dintarová 

Omluveni:    dr. Mištová 
 

 

Ing. Brůhová 

 Informovala o tom, jak neřetězit smlouvy či jak ukončit pracovní poměr. 

 Ukončení pracovní poměru lze: 

1. Paragraf 49 – dohodou. 

2. Paragraf 52 – uvedeny důvody ke zrušení prac. smlouvy pouze viz Zákoník práce. 

3. Paragraf 55 – okamžité zrušení pracovní smlouvy. 

 Ideální je mít jako součást pracovní smlouvy také specifikované pracovní povinnosti. 

 Pracovní smlouva na dobu určitou lze prodloužit max. 3krát. 

 Děkan požádal Ing. Brůhovou o písemné shrnutí, jak lze ukončit pracovní poměr. 

 

V návaznosti na tyto informace vedení fakulty zvažuje zavést pravidlo, kdy s odchodem 

pracovníků do důchodového věku by jim byl úvazek převeden na DPČ. Bude následně projednáno. 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Proběhla prohlídka nemovitosti v ulici Jankovcova, další zájemci (vedení fakulty) o prohlídku 

se nahlásí přes p. děkana Mgr. Kinzlové. 

 I s přechodem na nižší stupeň PES je nutné trasování studentů (seznamy, zasedací pořádek, 

atd.). 

 Uvažuje se o náhradních promocích v prostorech Valdštejnské zahrady. 

 VR školy proběhne online. 

 HR Awards – bude probíhat jednání, jak budou dále pokračovat. 

 

Pror. Vojtěch 

 Vysoká neúspěšnost juniorských grantů GAČR, žádný nebyl přijat (vyhodnocení, kde je 

problém). 

 Podáno 98 grantů GAČR, získáno pouze 12 (všechny VŠ jsou na tom podobně). 

 JIGA – přidělují se peníze začínajícím juniorským odborným pracovníkům – budou se muset 

zafinancovat z rozpočtu školy. 

 

Pror. Pospíšil 

 Informoval, jak probíhá rekonstrukce prostor po ČVUT (vyskytly se nadpráce kvůli zjištěnému 

havarijnímu stavu). 
 
 

Pror. Kotrba 

 IGRA UCT, za FTOP garanti doc. Hlinčík, doc. Říhová Ambrožová, Dr. Šír – doporučení 

přihlášení studentů. 

 Peníze 10-ti DSP studentům na zahr. stáž, budou osloveni předsedové oborových rad, aby 

nominovali jednoho studenta za I. ročník (zda také DD studenti zjistí doc. Hlinčík). 



 Vyskytl se problém s hlasováním do AS za FTOP, problém se vyřešil, hlasování probíhá do 

3.12. 
 

Příští kolegium rektora se bude konat 5. 1. 2021 
 

Informace z KD 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Centrální informace o tom, jak bude probíhat výuka, bude zasláno studentům a zaměstnancům 

jako celek, spíše je doporučení přednášky a cvičení mít online. 

 Dokončení laboratoří alespoň na 75%. 

 Zkoušení je omezeno na 10 lidí, včetně zkoušejícího či dozoru! 

 PIGA  - preferují se větší projekty, skripta. 

 Na konci roku 2021 je plánována konference o proběhlých projektech PIGA. 

 Nové studijní programy by měly být hotové do konce ledna 2021. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 GAČR bylo nominováno 16 zaměstnanců školy, byla zastoupena i FTOP. 

 Byla vyhlášena cena Julie Hamáčkové (v komisi za FTOP prof. Zábranská). 

 Propagace DSP studia – FTOP nemá dostatek výzkumných skupin. 

 Témata do přijímacího řízení DD za naší fakultu  - do I. kola nikdo téma nedodal. 

 IGA, VIGA –  nedočerpané prostředky, doc. Hlinčík zaslal hospodářům ústavů, aby se dořešilo, 

je nutné být co nejblíže nule. 

 Úprava SZŘ – na AS VŠCHT šlo první čtení. 

 ISP pro DSP studium – odarchivovat může pouze předseda oborové rady. 

 ORCID, Research ID – doplňovat, bude provázáno s výstupy z OBD. 

 Impaktované články v OBD musí mít patřičné identifikátory UT WOS a EID (do února je nutno 

pověřit pracovníka na ústavu, který bude toto kontrolovat). 

 Student Tobo Yohannis (doc. Bartáček)  nemá v systému E-doktorand stále vyplněno VH – 

hodnocení mělo být do 31.8. 2020 (doplnění od prof. Jeníčka, Tobo byl na DD a na své 

domovské univerzitě již obhájil, je s ním těžká komunikace, možná bude lepší se s ním 

domluvit na ukončení DSP studia na FTOP). 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 CRM systém – vztah k firmám (centralizovat informace), do půlky ledna se bude testovat a 

připomínkovat. 
 Nový portál „Studujto“ – spustilo oddělení komunikace, je zaměřen hlavně na komunikaci se 

studenty směrem ven, zaměřil se na přístup z mobilů – rychlé, přehledné informace. 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Nový program „Omezování klimatických změn“ – prošel 1. kolem na Radě pro vnitřní 

hodnocení. Je meziústavní a je třeba zástupců z dalších dvou ústavů Ú 240 doc. Kubal a Ú 217 

prof. Jeníček – navrhnou, kdo bude zastřešovat přípravu. 
 U nových předmětů Informační systémy v ochraně prostředí a Zpracování odpadů je třeba do 

vánoc dodat sylabus! Zamyslet se nad okruhy otázek pro SZZ. Laboratoř klimatických změn 

by měla být také meziústavní (216, 217, 240). Do konce roku je třeba dodat veškeré podklady, 

v lednu proběhne revize. 
 Zda vedení fakulty zváží podporu platby korektur článků v AJ pro časopis Paliva. 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 IGRA – témata nesmí být totožná jako téma doktorské práce? Dotaz zodpověděl doc. Hlinčík. 
 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Prosí zaslat návod jak hledat identifikátor do OBD (doc. Hlinčík). 



 

 

 

 

 

AS FTOP (Dr. Vejmělková) 

 Probíhá volba do senátu, jak již bylo zmíněno, pro FTOP se vyskytla chyba, která je již 

opravena a hlasuje se do 3.12, výsledky budou známy 10.12. 

 Senát FTOP by se rád seznámil s podklady pro akreditaci nového studijního programu (doc. 

Sýkora, Ing. Šritrová). 

 

Ing. Šritrová  

 11. 12. 2020 v 9.00 proběhne vědecká rada fakulty, bude probíhat online v TEAMS, bude stejný 

kanál, pozvánku zašle Ing. Šritrová zároveň s programem VR. 

 

 

 

 

Příští kolegium děkana bude v úterý 5. 1. 2021 ve 14.00 hodin 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


